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Aan de heer Burgemeester, 
Freddy THIELEMANS 
Stadhuis 
Grote Markt 1 
1000 BRUSSEL 

    
 
 Brussel, september 2009 
 
 
Geachte burgemeester Thielemans, 
 
‘Questions à la une’ heeft – zoals u ongetwijfeld weet – onlangs een reportage gemaakt over de 
prostitutieproblematiek in België. Daarbij kwamen drie steden aan bod: Antwerpen, Luik en Brussel.  
 
Ondermeer volgende vragen werden gesteld:  
 

1. Hoe heeft de stad de overlast aangepakt? 
2. Zijn de werkomstandigheden van de prostituees verbeterd na de ingrepen van de lokale 

politiek? 
3. Zijn de buurtbewoners tevreden over de aanpak van de burgemeester? 

 
Men kan kritiek hebben op de aanpak van Antwerpen, maar één ding staat als een paal boven water: 
in Antwerpen zijn zowel de prostituees als de buurtbewoners relatief tevreden over de gevoerde 
politiek. De stad aan de stroom is erin geslaagd om een beruchte hoerenbuurt om te vormen tot een 
leefbare wijk die zelfs stilaan hip begint te worden. De overlast lijkt onder controle te zijn. Daar haalt 
iedereen blijkbaar voordeel uit. 
 
In Brussel niets van dat. Hier verliezen we nog steeds onze tijd met het ‘ja ja maar nee nee’ discours 
waarin telkens ten koste van alles het warm water opnieuw uitgevonden dient te worden en dat terwijl 
een aantal wijken nu al jarenlang naar oplossingen vragen. Brussel komt dan ook het slechtst uit de 
RTBF-reportage. 
 
Nochtans – en dat is misschien de meest opvallende conclusie van ‘Question à la une’ – kan één 
persoon veel veranderen. De burgemeester van Antwerpen heeft helemaal binnen zijn bevoegdheden 
beslissingen genomen. Hij heeft bijvoorbeeld alle prostitutie verboden uitgezonderd in drie specifieke 
straten. Hij heeft beslist tot de oprichting van een Eros Center, namelijk de Villa Tinto. Hij heeft een 
schepen voor prostitutie aangesteld om een gedegen opvolging te verzekeren … En zo werden nog 
stappen gezet om tot een globale aanpak te komen. 
 
De burgemeester van Antwerpen is een goede vriend van u. Kunt u hem misschien niet om een paar 
suggesties vragen en die als aanzet gebruiken voor een plan aangepast aan de noden van Brussel?  
 
Alles ligt binnen uw bevoegdheid om het probleem aan te pakken. Dat heeft Antwerpen bewezen. Dat 
heeft ‘Question à la une’ impliciet duidelijk gemaakt. Wat meer is er nog nodig om u te kunnen 
overtuigen? 
 
 
  Vriendelijke groeten, 
 
 
 
 
  Comité Alhambra 


